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Informatie voor de raad (voor kennisgeving) 

Tijdens de raadsbehandeling van de raadsconsultatie 2017-11 'Financieel tekort sociaal 
domein' in uw vergadering van 8 juni jl. hebben wij met u een aantal afspraken gemaakt over 
zaken die wij in het vervolgproces zullen betrekken. Gegeven het belang dat u heeft 
aangegeven te hechten aan deze afspraken en uw wens om actief betrokken te blijven bij 
het vervolgproces leek het ons juist om deze afspraken in deze raadsinformatiebrief kort de 
revue te laten passeren. 

Burgemeester en wethouders van Venlo 
de secretaris 

Piet Lucassen toin Scholten 



Raadsinformatiebrief 

Samenvatting (Verplicht, maximaal een half A4) 

Tijdens de vergadering van 8 juni jl. hebben wij vijf afspraken met u gemaakt: 
1. Het maken van een goede analyse ter voorbereiding van de oplossingen van de 

problemen in het sociaal domein; 
2. Het organiseren van een werkconferentie om met gebruikers en organisaties de wegen 

te verkennen om tot passende oplossingen te komen; 
3. Een regelmatige terugkoppeling zodat u goed op de hoogte blijft van de voortgang; 
4. Het aanstellen van een zogeheten 'brandweercommandant' waarvan wij u tijdens de 

vergadering al meldden dat wij dat proces reeds waren gestart; en 
5. Het schrijven van een brief aan de staatssecretaris van VWS, waarin wij, onderbouwd, 

sterk aandringen op een structurele verhoging van de gelden ten behoeve van het 
sociaal domein. 

In deze RIB gaan wij tenslotte ook kort in op de bijdrage die voormalig wethouder Testroote 
meent te moeten leveren aan de discussie rondom de tekorten in het sociaal domein. 

Bijlagen 

Nr. Naam 
1. 
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5. 
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Onderbouwing 

Algemene toelichting 

1. Wat is de kernopgave (Wat wordt voorgelegd aan de raad?) 

.. De gemeenteraad te informeren over de afspraken die wij tijdens de raadsvergadering 
van 8 juni jl. hebben gemaakt. 

2. Waarom? (Wat is het doel van de raadsinformatiebrief?) 

.. De gemeenteraad heeft de wens geuit om nauw betrokken te blijven bij de oplossingen 
voor het tekort in het sociaal domein. Aan deze wens komen wij via deze RIB tegemoet. 

3. De informatie 

De eerste afspraak die wij met u hebben gemaakt is dat u van ons, gezamenlijk met het 
aangekondigde plan van aanpak 'Evenwicht in het sociaal domein', een nog verder 
uitgewerkte analyse ontvangt. Hoewel deze naar verwachting niet significant zal afwijken 
van de analyse zoals die was opgenomen in RIB 2017-71, bereiden wij een verdere 
verdieping van deze analyse voor. Een goede analyse was volgens u noodzakelijk om tot 
goede oplossingen te komen. Dat onderschrijven wij. 

Daarnaast heeft u aangegeven in gesprek te willen gaan met betrokkenen, zowel met 
inwoners die van onze zorg en ondersteuning afhankelijk zijn als organisaties die deze 
leveren. Met het oog op deze wens hebben wij een concreet voorstel gedaan aan uw 
presidium. Daarin stellen wij voor om nog voor de zomervakantie hiermee een start te 
maken en dit, in de vorm van de door u gewenste werkconferentie, direct na de zomer een 
vervolg te geven. De met u afgesproken analyse en het plan van aanpak vormen hiervoor 
belangrijke input. 

U heeft aangegeven periodiek te willen worden geïnformeerd. Wij hebben u toegezegd u 
ieder kwartaal te informeren over de voortgang en uiteraard in de afzonderlijke 
voortgangsdocumenten in ons P&C-proces zoals de vorap en finrap. 

Zoals aangegeven hadden wij reeds een start gemaakt met de werving van een 
'brandweercommandant'. Een stevige, ervaren manager, geheel vrijgemaakt voor deze 
opgave, die met mandaat aan de slag gaat binnen de organisatie en in nauwe afstemming 
met het bestuur samen met betrokken maatschappelijke partners, werkt aan het 
noodzakelijke budgettaire evenwicht. Wij verwachten deze op zeer korte termijn aan u te 
kunnen presenteren. 

Tot slot bereiden wij een schriftelijk verzoek voor aan de staatssecretaris van 
Volksgezondheid, Welzijn en Sport om op zo kort mogelijke termijn met hem in gesprek te 
komen over situatie zoals die in Venlo is ontstaan. Wij verwachten de wijze waarin dit 
verzoek is vorm gegeven en de inhoud ervan eveneens op dinsdag 20 juni a.s. in ons 
college te kunnen bespreken. Wij zullen u daarvan een afschrift toesturen. 

Zoals wij u tijdens de raadsvergadering al hebben meegedeeld, zijn wij mede-indiener 
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geweest van een motie over deze problematiek, die tijdens het VNG-congres zou worden 
behandeld. Het doet ons genoegen u te kunnen meedelen dat deze motie heden is 
behandeld en aangenomen. 

In de afgelopen weken hebben wij meerdere malen kennis kunnen nemen van de wijze 
waarop de heer Testroote, oud-wethouder van Venlo, in de openbaarheid heeft 
gereageerd op de 'reflectie' die door de gemeentesecretaris op ons verzoek is opgesteld. 
Wij keuren het in de openbaarheid brengen van zaken die betrekking hebben op besluiten 
en afspraken die binnen de beslotenheid van het college zijn gemaakt, af. Daarnaast zijn 
wij oprecht verbaasd over het expliciete onderscheid dat hij een enkele maal maakt tussen 
zijn persoonlijke opvattingen en de besluiten die door het college genomen zijn. Wij 
herinneren ons ten aanzien van de door hem aangegeven zaken geen enkel 
minderheidsstandpunt. Ook van enkele door hem genoemde feiten, hebben wij een ander 
beeld. 
Van de uitlatingen van de heer Testroote in een uitzending van Omroep Venlo over de 
gemeentesecretaris nemen wij afstand. Behoudens de vaststelling van de heer Testroote 
dat onze organisatie, mede als gevolg van het sterk uitgebreide takenpakket en de recente 
reducties op de ambtelijke organisatie, niet in staat is gebleken om de haar opgedragen 
taken adequaat uit te voeren, herkennen wij ons slechts zeer ten dele in zijn opmerkingen. 

Zijn opmerking als zou de situatie geheel en al te wijten zijn aan het rijk onderschrijven wij 
in ieder geval niet. Dat zou immers ook het vertrek van de wethouders Taxen Van den 
Beucken wel in een heel bijzonder daglicht plaatsen. 

Tot slot merken wij op dat uw rekenkamercommissie heeft aangegeven later dit jaar dieper 
op het proces rondom de decentralisaties in te zullen gaan. Met belangstelling kijken wij uit 
naar de onderzoeksaanpak en de conclusies en aanbevelingen die dit onderzoek zal 
opleveren. 

4. Relatie met programma 

.. Bestuur en Publieke Dienstverlening 

5. Vervolgprocedure voor de raad 

.. Wij zullen de raad periodiek op de hoogte blijven houden van de voortgang van het 
ingezette traject. 
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